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Abstract (en)
[origin: WO8706504A1] In a device for applying flowable substances (6) to a flat support by means of a magnetically applied coating cylinder (4),
the mechanism (1, 14) producing the magnetic application force, as well as the coating cylinder (4), are arranged obliquely in relation to the vertical
direction (3). A system (5) for feeding the substance (6) to be applied is provided for the coating cylinder (4).

Abstract (fr)
Dans un dispositif pour l'application de substances coulantes (6) sur un support planiforme au moyen d'un cylindre applicateur (4) à pression d'appui
magnétique, le mécanisme (1, 14) produisant la force de pression magnétique, ainsi que le cylindre applicateur (4) sont disposés en biais par
rapport au sens vertical (3). Un système (5) d'amenée de la substance (6) à appliquer est adjoint au cylindre applicateur (4).
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